

**BAJAJ***Distinctly Ahead*Bajaj Auto Limited  
Akurdi Pune 411 035 IndiaTel +91 20 27472851  
Fax +91 20 27473398  
www.bajajauto.com

03 June 2019

Corporate Relations Department. <b>BSE Limited</b> 1 <sup>st</sup> Floor, New Trading Ring Rotunda Building, P J Tower Dalal Street, Mumbai 400 001	Corporate Listing Department <b>National Stock Exchange of India Ltd</b> Exchange Plaza, 5 <sup>th</sup> Floor Plot No.C-1, G Block Bandra-Kurla Complex Bandra (East), MUMBAI 400 051
<b>BSE Code: 532977</b>	<b>NSE Code: BAJAJ-AUTO</b>


Dear Sir/s:

Pursuant to Regulation 30 of SEBI (Listing Obligations and Disclosure Requirements) Regulations, 2015, please find attached a copy of the Press release issued by the KTM Industries AG on 2 June 2019, which is self-explanatory.

This is for your information please.

Kindly acknowledge receipt.

Thanking you,

Yours faithfully,  
For Bajaj Auto Limited,  
Soumen Ray  
Chief Financial Officer

Encl: as above



Ad hoc release dated June 2, 2019

## **KTM Industries AG: KTM and Bajaj agree on new electric vehicle alliance**

- **Development of a common 48 volt electric two-wheeler platform in the power range 3 to 10 kW for planned serial production in India**
- **For the moment no change in the existing shareholding structure**
- **Market growth in Europe in the first quarter of 2019 (+20%) exceeds expectations**

KTM Industries AG and Bajaj Auto Ltd. have decided to initiate a serial production project for PTW ("Powered two wheeler") electric vehicles in the power range of 3 to 10 kW (48 volt) at the level of KTM AG. This platform will support different product variants – scooters, mopeds, small mopeds, under brands of both partners. This further step in the field of electro mobility is a logical addition to the existing activities with PEXCO in the HUSQVARNA e-bike sector.

The serial production will start at Bajaj's production site in Pune/India by 2022. The necessary development budget is covered in the medium-term plans.

### **Currently no transfer of Bajaj-shareholding to KTM Industries AG level**

The structural considerations that have been discussed between Pierer-Group and Bajaj-Group since the end of March 2019 regarding the possibility of transferring Bajaj's 48% stake in KTM AG to KTM Industries AG are not being further pursued for the time being. The successful cooperation with the Bajaj-Group, which has existed since 2007, will thus continue unchanged at the level of KTM AG.

### **Very strong market growth in Europe in the first quarter of 2019 (+20%)**

Contrary to initial estimates at the beginning of the year, the retail market in Europe has developed very well. The European market as a whole grew by around 20% in the first quarter. KTM increased its market share to 12.3% with a registration increase of 22%. Particularly noteworthy are the registration numbers in Germany (+29%), France (+34%) and Spain (+20%). In addition to the outstanding increase in sales in India (+30%), the remaining markets are in line with expectations.



## **About KTM Industries-Group**

The KTM Industries Group is the biggest European motorcycle producer and focuses on sport motorcycles and electro mobility. With its worldwide renowned brands KTM, Husqvarna Motorcycles and WP, the group is in its segments among the technological and market leaders. Within the group there is a high degree of technological network, which is, in this form, unique in Europe. Strategic partnerships at an operational level strengthen the competitiveness in our respective markets. All these factors are the basis for the high innovation level of the KTM Industries-Group and ensure a sustainable organic growth.

## **Legal disclaimer**

THIS ANNOUNCEMENT DOES NEITHER CONSTITUTE AN OFFER TO SELL NOR AN INTIMATION TO SUBMIT A PROPOSAL FOR THE ACQUISITION OF SECURITIES OF KTM INDUSTRIES AG. THIS ANNOUNCEMENT IS NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, DIRECTLY OR INDIRECTLY, IN WHOLE OR IN PART, INTO OR WITHIN THE UNITED STATES, AUSTRALIA, CANADA, JAPAN OR SOUTH AFRICA OR ANY OTHER JURISDICTION WHERE IT IS UNLAWFUL TO DISTRIBUTE THIS ANNOUNCEMENT.

## **For more information:**

### **Investor Relations**

Mag. Michaela Friepeß

Tel.: +43 7242 - 69402

Email: [ir@ktm-industries.com](mailto:ir@ktm-industries.com)

Website: [www.ktm-industries.com](http://www.ktm-industries.com)

ISIN: AT0000KTM102

Valorennummer (Schweiz) 41860974

Ticker symbol: KTM1

Reuters: KTM1:VI

Bloomberg: KTM1:AV



Ad hoc Mitteilung vom 2. Juni 2019

## **KTM Industries AG: KTM und Bajaj beschließen neue strategische Elektrofahrzeug-Allianz**

- **Entwicklung einer gemeinsamen 48 Volt Elektro-Zweiradplattform im Leistungsbereich 3 bis 10 kW für geplante Serienproduktion in Indien**
- **Vorerst keine Veränderung in der bestehenden Beteiligungsstruktur**
- **Marktwachstum in Europa im ersten Quartal 2019 (+20%) über den Erwartungen**

KTM Industries AG und Bajaj Auto Ltd. haben beschlossen, auf Ebene der KTM AG ein Serienentwicklungsprojekt für PTW („Powered two wheeler“) Elektrofahrzeuge im Leistungsbereich zwischen 3 und 10 kW (48 Volt) zu starten. Diese Plattform wird unter den Marken beider Partner verschiedene Produktvarianten - Roller, Moped, Mofa - unterstützen. Dieser weitere Schritt im Bereich der Elektromobilität ist eine logische Ergänzung zu den bestehenden Aktivitäten mit PEXCO im HUSQVARNA E-bike Bereich.

Die Serienproduktion wird bis 2022 am Produktionsstandort von Bajaj in Pune / Indien beginnen. Das dafür notwendige Entwicklungsbudget ist in den mittelfristigen Planungen abgedeckt.

### **Derzeit keine Verlagerung der Bajaj-Beteiligung auf die Ebene der KTM Industries AG**

Die seit Ende März 2019 zwischen der Pierer-Gruppe und der Bajaj-Gruppe laufenden Strukturüberlegungen zur Einbringung des von Bajaj gehaltenen Anteils von 48% an der KTM AG in die KTM Industries AG werden vorerst nicht weiter verfolgt. Die seit 2007 bestehende erfolgreiche Kooperation mit der Bajaj-Gruppe wird somit unverändert auf Ebene der KTM AG fortgesetzt.

### **Sehr starkes Marktwachstum in Europa im ersten Quartal 2019 (+20%)**

Entgegen den ursprünglichen Einschätzungen zu Beginn des Jahres, hat sich der Retailmarkt in Europa sehr positiv entwickelt. Der europäische Gesamtmarkt hat im ersten Quartal um ca. 20% zugenommen. KTM steigerte mit einem Zulassungsplus von 22% den Marktanteil auf 12,3%. Besonders hervorzuheben sind die Zulassungsziffern von KTM in Deutschland (+29%), Frankreich (+34%) und Spanien (+20%). Neben der ebenfalls herausragenden Absatzsteigerung in Indien (+30%) liegen die restlichen Märkte im Rahmen der Erwartungen.



## **Über die KTM Industries-Gruppe**

Die KTM Industries-Gruppe ist der größte europäische Motorradhersteller mit dem Fokus auf Sportmotorräder und Elektromobilität. Mit ihren weltweit bekannten Marken KTM, Husqvarna Motorcycles und WP zählt sie in ihren Segmenten jeweils zu den Technologie- und Marktführern. Innerhalb der Gruppe besteht ein hoher Grad an technologischer Vernetzung, welcher in Europa in dieser Form einzigartig ist. Strategische Partnerschaften auf operativer Ebene stärken die Wettbewerbsfähigkeit in unseren relevanten Märkten. All diese Faktoren sind die Grundlage für die hohe Innovationsstärke der KTM Industries-Gruppe und sichern den organischen Wachstumskurs nachhaltig ab.

## **Rechtlicher Hinweis**

DIESE MITTEILUNG STELLT WEDER EIN ANGEBOT ZUM VERKAUF VON WERTPAPIEREN NOCH EINE AUFFORDERUNG ZUR ABGABE EINES ANGEBOTES ZUM KAUF VON WERTPAPIEREN DER KTM INDUSTRIES AG DAR. SIE IST NICHT ZUR VERBREITUNG, ÜBERMITTLUNG ODER VERÖFFENTLICHUNG, DIREKT ODER INDIREKT, IN GÄNZE ODER IN TEILEN IN DEN VEREINIGTEN STAATEN, AUSTRALIEN, KANADA, JAPAN ODER SÜDAFRIKA ODER ANDEREN LÄNDERN, IN DENEN DIE VERBREITUNG DIESER MITTEILUNG RECHTSWIDRIG IST, BESTIMMT.

## **Für weitere Informationen:**

Investor Relations

Mag. Michaela Friepeß

Tel.: +43 7242 - 69402

Email: [ir@ktm-industries.com](mailto:ir@ktm-industries.com)

Website: [www.ktm-industries.com](http://www.ktm-industries.com)

ISIN: AT0000KTMI02

Valorennummer (Schweiz) 41860974

Wertpapierkürzel: KTMI

Reuters: KTMI:VI

Bloomberg: KTMI:AV